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Bemutatkozás: 

Strobl Orsolya vagyok, harmadéves államtudományi osztatlan 

mesterképzéses hallgató, valamint már két éve a Hallgatói Önkormányzat 

tagja.  

Az első évemet a Hallgatói Önkormányzatban választmányi tagként 

töltöttem. Ez idő alatt rengeteg lehetőségem volt a fejlődésre számos 

program és feladat által. Választmányi tagként kifejezett feladatköröm nem 

volt, ezáltal esélyem volt belekóstolni minden területbe és mindenhova 

besegíteni, ahova tudtam és szükség volt.  

A második évemben is szintén választmányi tagként tevékenykedtem, 

viszont e mellett csatlakoztam a Tanulmányi Bizottsághoz, ahol bizalmat 

kaptam és betölthettem az alelnöki tisztséget így számomra is lett egy 

feladatkör, ami nagyon a szívemhez nőtt.  

Az elmúlt két év alatt megannyi feladatot láttam el, amelyek segítették 

megérteni a HÖK működését és szervezetét és az évek alatt gyűjtött 

tapasztalatok számottevő értéket adtak számomra.  

Ezek mellett volt olyan szerencsém, hogy a 2022-es és 2023-as 

Mentorprogramban is részt vehettem segítőként, és a gólyák 

beintegrálásában részt vehettem. Ezáltal mondhatom, hogy már sok 

mindent megtapasztaltam ezen a téren is, amely a későbbiekben 

hasznosítható. 

Program: 

Úgy gondolom, hogy a két év jártasság és ismeretség, illetve a folyamatos 

képesítés olyan tudással ruházott fel az egész szervezettel és működésével 

kapcsolatban, hogy ezt vissza tudom fordítani és az évek alatt kiismert 

problémákat kiküszöbölni.  

Ilyen például a mentorprogram, amely minden évben az egyik kedvenc 

programelemem, de mindig van hova fejleszteni, ezért a következő 



gólyatábor szervezéséhez úgy gondolom rengeteget tudnék nyújtani mivel 

már nem egyszer voltam ennek a részese több perspektívából is.  

Az elmúlt évek kampányához hasonlóan szeretném folytatni a 

mentálhigiénés programot, illetve olyan lehetőségek biztosítását, ahova Ti 

hallgatótársaim szívesen elmentek és mertek segítséget kérni. A 

továbbiakban szeretnék hasonló előadásokat is szervezni, mint az előző 

félévben megrendezésre kerülő Lélekmelengető, ahol szakemberek 

tartanak előadást ezekben a témákban. 

Mivel a tanulmányi ügyek számomra az elmúlt évben nagyon fontos 

területté vált és próbáltam minél mélyebben beleásni magam a témába, 

ezért arra szeretnék még több energiát fordítani a továbbiakban is. 

Szeretném mégjobban felmérni a hallgatók között, hogy milyen 

tájékoztatási formák azok, amelyek megragadják a figyelmüket és amire 

úgy érzik szükség van. Milyen fórumokra lenne szükség, hogy 

tanulmányaikat még könnyebbé tegyük. 

 

Záró gondolatok: 

A két év választmányi tagság megmutatta nekem, hogy milyen jó érzés az 

mikor segíteni tudok és a munkám hasznos. A Hallgatói Önkormányzat 

tömérdek új készséggel ruházott fel, amiket már az életben is tudok 

hasznosítani, viszont idén még továbbra is az érdekképviseletbe szeretném 

ezt kamatoztatni. Szeretném az elkezdett munkám folytatni és remélem 

idén is bizalmat szavaztok nekem és tovább bizonyíthatok számotokra is! 

 

Köszönöm, hogy elolvastad. 

Strobl Orsolya 

Budapest, 2023.09.23 


